
 
  

Z A P I S N I K 

SA 2. SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Sjednica je održana u subotu, 21. siječnja 2017. godine u prostorijama  AK Jastrebarsko, Trešnjevka 2, 
Jastrebarsko,  s početkom u 13.30 sati. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik; Zvonimir Pavlic, potpredsjednik, Ivica Čatoš, 
potpredsjednik; Ivo Pogorilić, član;  Ivan Penić, član;  Miro Papec, član; Igor Klarić, član (Komisija 
sportaša); Draženko Jerneić, član   
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas (opravdano) 
 
Prisutni članovi NO: Dragutin Srečec; Ivica Mihaljević i Mladen Čop 
 
Prisutan član Suda časti: Pavle Budinščak 
 
Ostali prisutni: Ivan Lafter, glavni tajnik,  Renata Suchy i Ana Čop – tajništvo HMS-a    
 
Gosp. Peršin je otvorio sjednicu,  pozdravio sve nazočne i zahvalio domaćinima za organizaciju svečanosti 
20-e godišnjice HMS-a. Konstatirano da postoji kvorum za održavanje i donošenje pravovaljanih odluka. 
Gosp. Peršin predložio je slijedeći dnevni red koji je jednoglasno usvojen i  glasi: 

 
Dnevni red: 

 

1. Usvajanje Zapisnika s 1. sjednice UO održane 10.01.2017. 
2. Imenovanje Radnih tijela UO HMS-a za mandatno razdoblje 2016 - 2020 
3. Informacije oko Noći prvaka za 2016. 
4. Ostala pitanja i prijedlozi 

 
Ad.1. Usvajanje Zapisnika s 1.  sjednice UO  održane 10.01.2017. 

Predsjednik je pitao da li ima primjedbi na Zapisnik s 1. sjednice  Upravnog odbora. 
Odluka 013/2017  
Zapisnik  s 1. sjednice UO održane 10.01.2017.  jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.2. Imenovanje Radnih tijela UO HMS-a za mandatno razdoblje 2016-2020 

Gosp. Lafter je predložio da se izaberu sada predsjednici, zamjenici predsjednika i tajnici Odbora za sport 
i Odbora za motociklizam te da oni kontaktiraju s kandidatima za članove oba odbora predloženim od 
strane članica.  
Gosp. Peršin  obavjestio nazočne vezano uz Odboru za motociklizam da ćemo imati punu podršku HAK-a i 
CVH-a. 
Odluka 014/2017 
Upravni odbor je po kraćoj raspravi jednoglasno donio odluku da se na ovoj sjednici imenuju 
predsjednici, zamjenici predsjednika i tajnici odbora, te da za iduću sjednicu Upravnog odbora 
predsjednici oba odbora predlože kandidate za članove temeljem prispjelih kandidatura i kontakata s 
potencijalnim članovima. Isto tako svaki član Upravnog odbora dobio bi svoje zaduženje vezano uz rad 
Radnih tijela UO. 



 
 
Odluka 015/2017 
Upravni odbor je po kraćoj raspravi jednoglasno imenovao Miru Papeca za predsjednika Odbora za 
sport, Antuna Karasa za zamjenika predsjednika Odbora za sport te Zorana Mioča za tajnika Odbora za 
sport. 
 Odluka 016/2017 
Upravni odbor je po kraćoj raspravi jednoglasno imenovao Igora Klarića za predsjednika Odbora za 
motociklizam, Damira Novaka (HAK) i Antu Harija  Rako (MUP) za zamjenike te Stjepka Vargu za 
tajnika Odbora za motociklizam. 
 
Ad.3. Informacije o Noći prvaka za 2016. 

Gosp. Lafter je izvjestio da su pozivnice poslane, Kreator TV će direktno prenositi cijeli tijek Noć prvaka 
putm live streaminga te emitirati reportažu na svojoj i na televizijama s kojima surađuje. Cijena toga je 
10.000 KN + PDV od čega će AK Jastrebarsko podmiriti 5.000 KN kao i troškove razglasa i osvjetljenja. 
Euroherc će tiskati brošuru u boji formata A4 na 36 stranica.  
Gosp. Lafer dodaje da će  tiskovna konferencija s prvacima biti u 14.00 sati u Glazbenoj školi u 
Jastrebarskom, a voditi će ju Gea Gaži Pavičić.  
Na Noći prvaka biti će prisutne jaskanske mažoretkinje i hostese nas teret AK Jastrebarsko.  Cilj je da Noć 
prvaka ubuduće bude tradicionalno u Jastrebarskom. 
Gosp. Pogorilić predlaže da se razmisli o himini motociklista povodom 100 godišnjice Saveza. 
 
Ad.15. Ostala pitanja i prijedlozi 

Upravni odbor jednoglasno se složio i primio na zanje slijedeće: 
- gosp.  Lafter je obavijestio da će Kreator TV uputiti posebnu ponudu za HMS organizatore koja 

će biti 1.500 kuna + PDV bazirana na minimalno 20  utrka u sezoni. Cijena bi bila iste za sve 

organizatore. Sazvali bi sve organizatore i tada organizirali i potpisivanje ugovora. 

- Vezano uz kategorizaciju sportaša u HMS –u gosp. Lafter treba organizirati razgovor u HOO s 
gosp. Čopom, glavnim tajnikom. 

- Gosp. Papec je izvjestio o sastanku s AMZ Slovenije na kojem su bili Peršin, Lafter, Mioč i on, a 
održan je u  Vranskom, a na kojem su dogovoreni zajednički projekti i utrke. AMZS će pomoći 
oko uvođenja discipline trial,  kontakt gosp. Josip Dolački. Razgovaralo se i oko Alpe Adria gdje 
se složilo da su problemi isti. Nitko izvan Saveza ne može nikoga birati u međunarodna tijela, a 
da o tome nije obavješten HMS. Gosp. Pogorilić predložio da se imenuje tijelo koje će 
razgovarati s drugim Savezima o AAMU.  

 
 
Završeno  u  14.30 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 


